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 Nedelja, 11. junij ob 10h 

Brezpla~en avtobusni prevoz 

iz centra mesta.

Razdalje na 5 km, na 10 km  

in tek me�anih trojk.
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 Za �tartnino 5 € udeleženci prejmejo

 funkcijsko majico, ~ip in medaljo.

Trasa poteka s �tartom in ciljem pri ~istilni napravi 

Aquasystems v Dogo�ah, te~e delno po nasipu 

hidroenergetskega kanala Drave, delno po asfaltiranih 

poteh, delno po makadamu in poljskih poteh.
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Ob 20. obletnici ustanovitve 
Mestne četrti Tezno

 � Rosita Pavlic,
 podpredsednica sveta MČ Tezno

Mestna četrt Tezno se razprostira na površini 6.174.594m2 ter obsegom 13.435m. Število 
prebivalcev je bilo leta 2014 – 11.732.
Tezno se prvič omenja v kupoprodajni pogodbi z dne 5.3.1473, na podlagi katere je Ivan 
Falbmhapp prodal njivo mariborskemu meščanu Lenartu Prugklu. Listino je pečatil mari-
borski mestni sodnik Lenart Igelshofer.
Jezikovni temelj za ime Tezno izvira iz besede »teza«. Teze so se pred nekaj stoletji imenovali 
gozdovi oz gaji med pašniki in njivami.
Na Teznem se je že med drugo svetovno vojno začel intenziven industrijski razvoj. Nemško 
tovarno letalskih delov je takoj po osvoboditvi nasledila Tovarna avtomobilov in motorjev 
Maribor, leta 1996 pa je tam nastala odprta poslovna – industrijska cona, ki ji kratko reče-
mo Cona Tezno.

V mestni četrti Tezno živi vrtec Tezno s svojimi štirimi enotami, to pa so enota Mišmaš, 
enota Lupinica, enota Mehurčki in enota Pedenjped. V vrtcu podpirajo razvoj zadovoljnih, 
samostojnih in aktivnih otrok.
Na Teznu imamo osnovni šoli Martina Konšaka in Slave Klavore. Kronika osnovne šole 
Martina Konšaka se je pričela pisati 1. 9 .1951. V tem času je to bila VI. Gimnazija v 
Mariboru. Današnjo obliko poslopja pa so zgradili leta 1955. Današnja podoba osnovne šole 
Slava Klavora je nastajala po etapah od učilnic starega dela v letu 1966/67, dograditve uprav-
nih prostorov in telovadnice 1971 in postavitve učilnic predmetne stopnje 1981.

Mestna četrt Tezno je nastala pred 20 leti na podlagi Odloka o razdelitvi Mestne občine 
Maribor na mestne četrti in krajevne skupnosti. Takrat so se združile krajevne skupnosti 
Slava Klavora, Martin Konšak in Silvira Tomasini. V mestni četrti imamo tudi župnijo Sv. 
Cirila in Metoda ali na kratko župnija Tezno. Svoje poslanstvo je župnija začela 18. 4. 1965, 
ker pa ni imela svojega bogoslužnega prostora, je ostala cerkev Sv. Magdalene župnijska cer-
kev novoustanovljene župnije. Župnija je dne 24. 10. 1971 svečano blagoslovila svoj bogo-
služen prostor.
Ob 20. obletnici mestne četrti pa samo v razmislek: Človek ni popolnoma kriv: ni začel zgodo-
vine; tudi ni popolnoma nedolžen, saj jo nadaljuje. (Albert Camus)

»TEZENČAN«
glasilo Mestne četrti Tezno
št. 1. letnik 16
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60% omega-3 maščobnih kislin

 

in z vitamini A, C, D3 in E.
Z okusom črnega ribeza in gozdnih sadežev,
s sladili.

Marifit Omega-3 DECAvit

Z okusom črnega ribeza in gozdnih sadežev,

/Marifitdopolnila

Izdelek Marifit Omega-3 DECAvit je prehransko dopolnilo.
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utrinek

Spet je leto naokrog in približuje se praznik 
MČ. V tem času običajno naredimo pre-
gled dogajanja in dela v tekočem letu. Največ 
pozornosti posvetimo našim starejšim kraja-
nom. Ugotavljamo, da se jih je veliko poslo-
vilo, nekaj pa je takšnih, ki so dočakali čas-
titljiva starostna leta. Na te se vsako leto še 
posebej spomnimo. Ob koncu leta v pred-
novoletnem času jih obiščemo in skromno 
obdarimo, nekatere doma, druge v domo-
vih, spomnimo pa se tudi tistih, ki praznujejo 
visok jubilej. Obiska so zelo veseli.

Tako smo imeli tudi letos aprila to čast, da 
smo predstavniki MČ Tezno in RK Silvira 
Tomasini obiskali našo najstarejšo krajanko 
Antonijo Žunkovič, ki je slavila častitljivih 99 
let. Med obiskom gospe, se je razvil prijeten 
klepet o njenem dosedanjem življenju in tre-
nutnem počutju. Gospa se dobro počuti in je 
za svoja leta še vedra, čeprav malo težje hodi. 
Za praznik smo jo skromno obdarili s košari-
co sadja in šopkom nageljčkov.

V letu 2017 so posebni jubilej – 60 let 
zakonskega življenja obeleževali trije zakon-
ski pari iz Tezna. Marca sta bisernoporoč-
ni jubilej proslavljala Marija (Mira) in Ivan 
Vršič iz Miklavške ulice. Zakonca sta kljub 
letom še vedno aktivna, saj se redno rekre-

irata in tekmujeta v kegljanju. Ob tem je 
Mira aktivna pri Rdečem križu saj že več kot 
tri desetletja opravlja funkcijo predsednice 
Krajevne organizacije RK Silvira Tomasini. 
Ivan pa je aktiven kot član Športne komisije 
pri Zgornjepodravski pokrajinski zvezi DU 
Maribor. V zakonu sta se jima rodila hčerka 
Tatjana in sin Matjaž, ki sta poskrbela za veli-
ko veselje, da sta zakonca dobila štiri vnuke: 
Uroša, Jureta in dvojčka Aljaža in Eneja. 
Sedaj pa ju obiskujejo že trije pravnuki: Lana, 
Taj in sedemmesečni Lukec.

V maju praznujeta 60 let zakonskega življenja 
Kristina in Janez Brumen iz Terškove ulice, 
ki sta zakonsko zvezo sklenila v maju leta 
1957. Kristina je bila zaposlena na Osnovni 
šoli Martin Konšak in v Vrtcu Tezno, Janez 

pa je celotno svojo delovno dobo preživel v 
Metalni. V zakonu, so se jima rodili sinova 
Vili in Ivo ter hčerka Darinka, ki so poskrbe-
li za tri vnuke: Tino, Jernejo in Kristjana ter 
pravnuka Oskarja. 
V mesecu avgustu pa bosta 60 let zakon-
ske zveze praznovala tudi Anica in Janko 
Štuhec iz Šimkove ulice. Anica se je po kon-
čani osnovni šoli izučila za trgovko in se v 
tem poklicu tudi zaposlila, medtem ko je bil 
Janko zaposlen v Metalni. V zakonu sta se 
jima rodila hčerka Vlasta in sin Jani. V veli-
ko veselje pa sta jima vnuka Ana in Tine in 
pravnuk Jernej.

Vsem jubilantom želimo še veliko lepih tre-
nutkov.

 � Marija Jordan, predsednica Odbora za socialno delo
 Cvetka Žökš, članica Odbora za socialno delo Jubileji v Mestni četrti Tezno

Antonija Žunkovič s predstavniki MČ in RK

Mira in Ivan Vršič

AVTOSERVIS BRANKO KRAJNC s.p.
Domnova ulica 1, 2000 Maribor

tel.: 02/ 46 11 883, gsm: 041/ 719 753, 031 340 367
e-pošta: avtoservis.krajnc@triera.net

•	 servis osebnih in kombi vozil
•	 priprava	vozil	za	tehnični	pregled
•	 opravilo	tehničnega	pregleda
•	 polnjenje klima naprav
•	 prodaja	in	montaža	gum

•	 zunanje pranje
•	 notranje	čiščenje

•	 globinsko	kemično	čiščenje
•	 poliranje	(osvežitev,	odstranjevanje	prask,	poliranje	žarometov)

POBEREMO IN OPEREMO - po	predhodnem	naročilu	na	dogovorejni	
lokaciji	prevzamemo	Vaš	avto,	ga	odpeljemo	do	pralnice	in	opranega	

dostavimo	na	mesto	prevzema.

051 60 70 50
APKrajnc@gmail.com

NOVO!!!
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kolumna
 � Janko Leva

 predsednik MČ Tezno Kako vidim Tezno 
v prihodnjih letih

Spoštovane krajanke in krajani Mestne četr-
ti Tezno.
Tezno se prebuja in to me veseli. Društvo upo-
kojencev je imelo 31. 3. 2017 redni letni občni 
zbor članov. Po poročanju vodij sekcij so zado-
voljni saj so po dolgih letih dobili na razpola-
go prostore za delovanje. Tudi druga društva 
postajajo ponovno aktivna. Brezplačni tečaj 
računalništva za starejše je trenutno slabše 
obiskan. Želel bi, da tudi mlade družine pos-
tanejo bolj aktivne s pobudami pa tudi, da je 
več medgeneracijskega druženja. Na Bevkovi 
ulici imamo lepo manjšo dvorano za različne 
aktivnosti kot je naprimer branje pravljic otro-
kom.... Vsa društva bodo v naslednjem mese-
cu dobila finančno donacijo. Bodite aktivni, da 
bom imel čim več motivacije za prostovoljno 
delo, ki ga opravljam. Nisem pa zadovoljen z 
NK Kovinarjem. Pričakoval sem, da po obnovi 
prostorov ni več razloga, da klub ne bi ponov-
no zaživel. Žal se na tem področju ni nič pre-
maknilo. Potrebna bi bila menjava vodstva, in 
tako dati možnost bolj aktivni ekipi z vizijo. 
Primer; krajevna skupnost Malečnik ima 2900 
prebivalcev. Nogometni klub je zelo aktiven. 
Pri nas pa je 11.700 prebivalcev in je nogo-
metni klub slabo aktiven. V zvezi s klubom 
poslušam razne pripombe staršev, meščanov in 
zavoda za šport saj ima naš NK Kovinar izje-
mno zgodovino in to bi bilo potrebno upošte-
vati. Te bogate zgodovine ne bi smeli pozabiti.
Žal smo imeli v lanskem letu dva krat popla-
ve v dvorani na Bevkovi, zato so se podaljšala 
dela za dokončanje prostorov. Imeli smo tudi 

točo, poplave, ki nam je naredila veliko škode. 
Zdaj so vsi prostori obnovljeni. Na osnovi 
škode sem se obrnil na zavarovalnice, da nam 
čim prej pomagajo. Na Panonski 12, nam je 
toča uničila pol strehe. Streha ni bila stara je 
pa bila slabe kakovosti. Obnovili smo stre-
ho s kakovostno kritino. Ogromno škodo so 
utrpela tudi podjetja v Poslovni Coni Tezno. 

Omenil bi tudi, da so bivši župani soodgovor-
ni za večji del teh poplavljenih objektov zara-
di slabo vzdrževanih kanalizacijskih odtočnih 
cevi preteklih 15 let in več.
V letu 2016 so bila dela na komunalnem 
področju zaradi pozno sprejetega proračuna (v 
juniju) izvedena le delno. Uredil se je pločnik 
ob Vrablovi ulici, asfaltiral se je del Valesove 
ulice in delno uredilo križišče Dogoška – Ulica 
kragujevških žrtev. Med Tezenčani pogrešam 
predvsem solidarnosti. Med nami namreč živi-
jo krajani, ki čakajo na razrešitev svojih težav 
10 in več let in to moramo upoštevati.

Pri projektu večnamenske dvorane (Urbani 
Center Tezno) smo reševali probleme, ki so 
se pojavili na parceli na kateri bo stal objekt. 
To je sedaj v zaključni fazi, po počitnicah pa 
bo šla dokumentacija v nadaljno izvedbo. Pred 
dvema letoma sem pri pregledu dokumenta-
cije naših objektov ugotovil, da na MČ Tezno 
na Panonski ulici ni razvidno kje so mejniki 
s sosedi. Z geodetsko službo smo to uspeš-
no opravili. Sledila je pritožba, tudi to smo 
uredili. Postavitev meje je bila nujna, da sem 
lahko kasneje prišel na sestanek k županu ter 
predstavil plan financiranja naše večnamenske 
dvorane (Urbani Center Tezno). Del investi-
cije se bo financiral s prodajo objekta v kate-
rem je knjižnjica na Zagrebški cesti, ter del s 
prodajo objekta na Bevkovi ulici in Panonski 
ulici. Predlog je bil pri županu pozitivno spre-
jet. Živimo v družbi, ko ni nič več samoumev-

no. Pomagajmo si sami in nam bodo poma-
gali tudi drugi. Bolj bomo organizirani, bolj 
bomo uspešnejši. Poskrbeti moramo tudi za 
okolico v kateri živimo. Moti me namreč, da 
je na nekaterih mestih privatnih hiš zarašče-
no grmičevje na pločnik. Tudi jaz moram sam 
pobrati odpadke okrog hiše, ki jih odvržejo 
mimoidoči. Vsak si želi čiste okolice v kateri 
živi, zato je potrebno, da tudi sami poskrbimo 
za čisto okolje.

V naslednjih dveh letih se bo zgodila večja 
investicija- Zdravstvena postaja Tezno. Na 
to temo sem imel od leta 2014 do danes več 
pogovorov z županom. V ta namen so v pro-
računu že rezervirana sredstva za leto 2017 
v znesku 100.000€ ter v letu 2018 v zne-
sku 100.000€. Ocenjena vrednost projekta je 
5.000.000€. Zdravstveno postajo Tezno ima 
občina Maribor v najemu in plačuje najemni-
no. Lastnik (Zavod za zdravstveno varstvo RS) 
stavbe je želel še v času župana Soviča (SD), 
kasneje Kanglerja (NLS), da bi stavbo odku-
pili. Mestne oblasti tega niso hotele, niso pa 
poskrbeli za novo Zdravstveno postajo Tezno, 
saj je ta bila že takrat v slabem stanju ter nujno 
potrebna. Ta projekt mora nujno v izvedbo v 
naslednjih dveh letih. V nasprotnem primeru 
bo sledila civilna nepokorščina. 

Seveda pa nisem pozabil na oddajnik (ante-
na). Postopek je že v teku, operaterji seveda 
imajo pogodbe, katere je potrebno upoštevati. 
Iščemo način, da bomo oboji zadovoljni. Nato 
bo sledila odstranitev antene.
Opažam, da se naša Poslovna Cona Tezno 
zelo dobro razvija. Trenutno je v coni zaposle-
nih cca. 3.500 ljudi. Začelo se je pojavljati tudi 
to, da podjetja ne morejo dobiti dovolj uspo-
sobljenega kadra (poklicna šola..). Cona Tezno 
zaposljuje večji del tehnični kader. Kaže se tudi 
slaba odzivnost šolskih inštitucij, glede potreb 
na trgu. Zakon o vajeništvu gre v prid gospo-
darstvu (potrebovali bi ga že prej). V parla-
mentu pa so imeli največ pripomb na zakon o 
vajeništvu tisti, ki še niso bili rojeni leta 1977, 
ko smo vajeništvo že imeli in je tudi dobro slu-
žilo namenu. V gospodarstvu bodo prej zapos-
lili tistega, ki bo imel v učnem programu tudi 
vajeništvo (prakso).
Ko bo prišel čas volitev se moramo združiti, 
da bomo lahko naprej uresničevali naše cilje.  
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 � Nina Tomšič in Petra Permozer
 učiteljici in mentorici Mladi gledališčniki

Na naši šoli že vrsto let deluje dramska inte-
resna dejavnost, ki jo vodiva skupaj s sodelav-
ko Mojco Žgajnar. Vanjo so vključeni učenci 
in učenke I. vzgojno-izobraževalnega obdob-
ja. Dejavnost je prostovoljna, vanjo se vklju-
čujejo učenke in učenci, ki gojijo ljubezen do 
te vrste umetnosti in imajo željo po nastopa-
nju. Vsako leto se udeležimo srečanja otro-
ških gledaliških skupin in njihovih men-
torjev Z odra na oder, ki poteka na Osnovni 
šoli Leona Štuklja v Mariboru, prav tako pa 
tudi Območnega srečanja otroških gledali-
ških skupin Mali oder, ki ga organizira Javni 
sklad za kulturne dejavnosti. Letos smo se na 
srečanjih predstavili z dramskim besedilom 
Tomaža Lapajneta Dekleve Od kod si, kru-
hek?. K sodelovanju smo povabili člane šol-
ske folklorne interesne dejavnosti, ki jo vodi-
ta učiteljici Lidija Klančič in Petra Permozer 
in tako skupaj ustvarili gledališko predstavo 
z ljudsko pevsko-plesnimi vložki. Tudi letos 
je ocenjevalna komisija našo predstavo ume-
stila na Regijsko srečanje otroških gledali-
ških skupin.

In kaj so povedali mladi gledališčniki …
Krožek obiskujem že drugo leto. Rada igram 
»zlobne vloge«. Tudi letos igram prebrisa-
no in zlobno trgovko in se počutim odlično. 
Všeč mi je moja vloga in naša predstava. 
Lana Mikložič, 3. a

Meni je všeč, da lahko nastopamo. Naučila 
sem se vlogi mame in mlinarice. Obe sta mi 
zelo všeč in ju zelo rada odigram.
Zala Kacjan, 3. b

Veliko vadimo, a se pri tem tudi zabavamo. 
Všeč mi je, da igram vlogo Anine mame. Pri 
igri se zelo trudim, da odigram čim boljše.
Larisa Kramberger, 3. b

Letošnja predstava je zanimiva. Igram vlogo 
deklice Ane. Trajalo je kar dolgo, da sem jo 
znala. Zdaj res uživam, ko igram.
Evelin Kodrič Žmavc, 3. b

Predstava pripoveduje o peki kruha in iskanju 
lastnika izgubljenega prstana. Igram kmetico. 
Ko igramo, moramo govoriti glasno in raz-
ločno. Učiteljici nas veliko naučita.
Kalina Šiško, 3. b

V predstavi igram vlogo pekovke. Všeč mi je 
kostum. Pri dramskem krožku imam najbolj-
ši učiteljici.
Anna Patrone, 2. a

Folklorni nastopi

Folkloristi folklorne skupine Spominčice smo 
v mesecu marcu nastopali na 6. folklornem 
festivalu folklornih skupin v Limbušu, ki ga 
vsako leto organizira Rotary klub Maribor. 
Javni sklad za kulturne dejavnosti je v pone-
deljek, 3. aprila 2017, v Unionski dvorani pri-
redil območno srečanje otroških folklornih 
skupin z naslovom Preko polja gre pomlad. 
Plesalo je 22 otrok od 1. do 3. razreda. Z 
nastopom smo bili zadovoljni. Prejeli smo 
bronasto priznanje.
 
Meni je bilo najbolj všeč, da smo dobili send-
viče in vodo, še bolj pa to, da sta me prišla gle-
dat babica in dedi. 
Zala Kosi, 2.a

Zelo rada nastopam. Na predstavah se poču-
tim zelo lepo. Najlepše je bilo v gledališču.
Alja Plošnik, 3.b

Folklora mi je všeč, ker pojemo, plešemo 
in nastopamo. Učiteljica nas je naučila res 
veliko. 
Anamarija Starčevič, 3. b

Najraje plešem Ob bistrem potočku.
Amelie Mulec, 2. b

Zelo rada vadim plese in sem vesela, ko 
gremo nastopat.
Eva Križe Peer, 3.a

Folkloro sem si izbrala, ker sem vedela, da bo 
zabavno. Imam najboljši učiteljici. Pohvali me 
tudi moja mama.
Larisa Hasaj, 2. a

Ko smo odplesali, so nam vsi ploskali. Rada 
hodim na folkloro, ker veliko plešemo. 
Lucija Majcen, 1. b

Srečna sem bila, da smo šli nastopat, ker rada 
nastopam. Gledat so me prišli mama, teta 
in brat. 
Larisa Hasaj, 2. a

Po enem izmed nastopov

... in plesalci ...

martin konšak
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Tehnološki napredek, globalizacija, internet, 
gospodarske krize in zlasti vojne s seboj pri-
našajo mnoge izzive. Med drugim ljudi po 
svetu pahnejo v situacijo, da morajo od doma. 
Ne glede ali jih v to prisili ekonomski sta-
tus, vojna ali kakšni drugi razlogi, so v deže-
li, kamor pridejo, tujci. Praviloma nikogar ne 
poznajo, ne razumejo jezika nove dežele in 
običajno je njihov glavni fokus preživetje. Z 
odraslimi pridejo tudi otroci, ki pa so veliko 
bolj ranljivi in nič krivi, da so se znašli v tuji 
deželi, saj bi najbrž veliko raje bili doma s pri-
jatelji v okolju, ki ga dobro poznajo … 
Otroci med 6. in 15. letom se vključijo v 
osnovne šole, kjer se za njih začne učenje 
novega jezika, socializacija v naše kultur-
no okolje in iskanje novih prijateljev. Zelo 
pomembno je, kako šola, učitelji, otroci in 
skupnost te otroke sprejmejo. Če je okolje 
podporno, jim je lažje in hitro napredujejo v 
procesu integracije .Tudi našo šolo obiskuje 
nekaj otrok, ki so prišli na Tezno iz drugih 
okolij. Trudimo se, da bi jim bila šola varno 
okolje na njihovi novi poti, predvsem želi-
mo, da se čimprej vključijo v novo sredino 
in napredujejo. Pri tem nas vodi preprosto 
razmišljanje: kaj bi si mi sami želeli, če bi se 

znašli v podobni situaciji. Hkrati smo prepri-
čani, da nas kulturna pestrost vse bogati in 
nam širi obzorja.
Kot ravnatelj sem ponosen na svoje sodelavce 
in učence, saj nam je s skupnimi močmi uspe-
lo uspešno integrirati in izobraziti mnoge 
otroke za nadaljnje izobraževanje in življe-
nje sicer. 
Nekaj jih je še v tem procesu, pa poglejmo, 
kako so se nam predstavili: 

Sem Zhengmiao Pan, stara 13 let. Hodim v 
7. a razred. Sem Kitajka. V Mariboru živim že 
7 let. Rada berem pustolovske knjige, čeprav 
se mi slovenščina še vedno zdi težka. Med 
predmeti imam najraje matematiko. Vesela 
sem, da sem bila na šoli prva med tekmoval-
ci na tekmovanju iz znanja matematike in se 
uvrstila na državno tekmovanje. 

Danilo Malyshev hodim v 5. a razred. Zelo 
mi je všeč v šoli in v Sloveniji. Hitro sem se 
naučil slovenščine. Zdaj mi ni nič več tako 
težko kot na začetku. Ukrajina je še vedno 
moja domovina, ki jo zelo pogrešam, saj so 
tam moji sorodniki. V Sloveniji mi je všeč 
zelo veliko stvari, najbolj šola in sošolci.

Moje ime je Teodora Stojković. Sem učen-
ka 6. b. Ko sem prišla v Slovenijo, mi je bilo 
zelo težko, saj nisem poznala jezika in zato 
nisem nikogar razumela. Sedaj, ko sem se 
že veliko naučila, mi je dosti lažje delati, saj 
že skoraj vse razumem. Zelo mi je pomaga-
la učiteljica slovenščine, ki je moja razredni-
čarka. V Mariboru se počutim zelo lepo, saj 
sem v razredu spoznala zelo dobre prijatelje. 
Vsekakor pogrešam družino in prijatelje iz 
Niša, ampak mi je v Sloveniji mnogo bolje.

Ejla Mazlić prihajam iz Srbije. Na OŠ 
Martina Konšaka se v 6. a počutim zelo lepo, 
ker imam dobre prijatelje in prijazno razre-
dničarko. Všeč mi je slovenski jezik. Naučila 
sem se ga zelo hitro.

Sem Elsa, pišem se Bytyqi. Stara sem 11 
let in Ejlina sošolka. Prihajam s Kosova. 
Stanujem v Mariboru. Živimo v veliki hiši. 
Z učiteljico Katjo se učim slovenščino in že 
veliko znam. Imam dolge rjave lase in rjave 
oči. Moja najljubša barva je modra. Maribor 
je lepo mesto.

Meni je ime Mohanad, pišem se Sajir. Star 
sem 13 let in obiskujem 6. a razred. Naša 
družina je velika. Prišli smo iz Sirije. Moj oče 
je Hossen, mama Hamna, dedek Mustafa. 
Imam šest bratov in sestri. Rad imam nogo-
met, zelo rad se vozim z rolerji. Maribor je 
lepo mesto. 
Ime mi je Mustafa. Sem Mohanadov brat. 
Rojstni dan imam 15. februarja. Moja naj-
ljubša igra je nogomet, najljubša barva rume-
na. Najraje jem pico, od sadja pa hruške. 
Hodim v 5. b razred.

Sem Habib Sajir. Star sem deset let. Moja 
šola je Martin Konšak. Hodim v 3. a razred. 
Moja učiteljica je Lidija. Moj najljubši dan 
je petek, najljubša žival sova, od hrane pa 
kruh. Rad kolesarim. Moje najljubše mesto 
je Logatec.

martin konšak
 � Damir Orehovec

 ravnatelj OŠ Martina Konšaka Kulturna pestrost nas bogati
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martin konšak
 � Manja Marinič in

 Mojca Ravnik, 7. a Med agresivnostjo in nasiljem 
Na OŠ Martina Konšaka smo učenci od 6. 
do 9. razreda en kulturni dan posvetili nasi-
lju. To je bilo prav na pustni torek, 28. febru-
arja 2017, in verjetno ste tudi vi pomislili, 
da dan norčij in radosti ni najprimernejši za 
tako perečo temo. Učenci smo bili nad temo 
nekoliko presenečeni, saj smo misli usmer-
jali le na pustno rajanje, a smo že na uvod-
nem predavanju izvedeli, da imajo tudi pisa-
na oblačila in maske povezavo z vsakdanji-
mi stiskami. Šolska psihologinja Nina Babič 
nam je namreč pojasnila, da se pri številnih 
mladostnikih težave največkrat skrivajo pod 
masko in tudi na pustni torek ne izginejo. 
Torej ni vedno nujno, da se za kostumom 
skriva oseba, kakršna se kaže na prvi pogled. 
Pojasnila nam je razliko med agresijo in nasi-
ljem. Agresijo moramo sproti sproščati, sicer 
se lahko spremeni v nasilje. A če je prisotna, 
z njo ni nič narobe.
Po zanimivem predavanju smo nadaljevali 
delo po razredih, in sicer je vsak razred imel 
za izhodišče knjigo oziroma film, povezan 
s tematiko nasilja. Učenci sedmega razre-
da smo prebrali knjigo Punca, ki nekaj velja, 
ki obravnava nasilje v družini. Osmošolci 
so si ogledali film z naslovom Zaupanje, v 
katerem je bilo izpostavljeno spletno nasilje. 
Devetošolci pa so s prebiranjem odlomkov 
iz knjige Kako je odraščal komik obravnava-
li medvrstniško nasilje. Izvedli smo tudi sku-

pinske delavnice ter se seznanjali in pogovar-
jali o problemih naših književnih in filmskih 
junakov, nato pa smo vse to prenesli v vsak-
danje življenje in aktualizirali.
Na koncu smo se vsi sodelujoči zbrali v amfi-
teatru in predstavili naše končne izdelke z 
delavnic, ob tem pa prejeli pohvalna mne-
nja učiteljev.  
O tem, da je bil kulturni dan koristen in pou-
čen, pričajo tudi mnenja posameznih udele-
žencev.

»Kulturni 
dan je bil zelo poučen. 

Menim, da bi na šolah morali 
izvesti več takšnih dni, saj je nasilje 

najrazličnejših vrst danes del življenja 
vseh najstnikov in le majhen delež 
mladine ve, kako se s tem soočati.«

Lara Mihalič, 8. a

»Menim, 
da je bil kulturni dan 

poučen, saj smo si ogledali film 
Zaupanje, ki nas je seznanil s pastmi 
interneta. S temi kulturnimi dnevi 

bi morali nadaljevati, saj se s takimi 
težavami srečujemo 

v vsakdanjem življenju.«

Neja Soderžnik, 8. a

»Menim, 
da je bil kulturni dan 

poučen, saj smo si ogledali film 
Zaupanje, ki nas je seznanil s pastmi 

interneta. S temi kulturnimi dnevi bi morali 
nadaljevati, saj se s takimi težavami srečuje-

mo v vsakdanjem življenju.«
Neja Soderžnik, 8. a
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Medgalaktično bralno potovanje po knjigi Mlada Mega s planeta 
Degavega je bila res zanimiva izkušnja. Všeč mi je bilo pisateljičino 
vživljanje v vloge in pripoved. Super je bilo, da smo bili tudi mi del 
potovanja in smo se vanj lahko vživeli tudi sami. Pohvaliti moram še 
tiste v zakulisju, ki so poskrbeli, da je predstava tekla kot namazana. 
Knjigo sem že prebrala in moram reči, da me je res zelo pritegnila. V 
spomin se mi je najbolj vtisnila babica Moni s svojim šaljivim karak-
terjem. Zgodbi je dalo čar tudi prelivanje fantazije in resničnosti. 
Komaj čakam na naslednji dve knjigi!
Lana Fajfer, 6. a

Predstavitev knjige mi je bila zelo všeč, še posebej, ker ni bilo le bra-
nje. Predstavitev je vključevala tudi animacije, epruvetke z vodo, ki naj 
bi nas ponesle na Zemljo… To jo je naredilo še posebej zanimivo in 
zdaj knjigo že berem. Super je tudi, da nam je knjigo predstavila pisa-
teljica sama. 
Nuša Treska, 7. b

martin konšak

Medgalaktično bralno potovanje 
s pisateljico Jasno Markuš

Ker je mariborski župan Andrej Fištravec že 
skoraj pol leta doma na Teznu, smo bili zelo 
veseli, da si je v natrpanem urniku vzel nekaj 
minut časa za ta kratek intervju.

Kako ste se vživeli v vlogo Tezenčana?
»Ful« dobro se počutim na Teznu. Živim v 
dvostanovanjski hiši, kjer lahko uporabljam 
približno 500 m2 lepega zelenega okolja. Na 

novo vzpostavljam vrt in tudi drevesa je bilo 
potrebno obrezati. Vesel sem nove pridobitve 
v bližini - sladoledarne BUM, ki ob sončnih 
dnevih razveseljuje staro in mlado.

Ali bi se dalo urediti, da bi bilo na Teznu več 
kolesarskih in tekaških stez?
Izgradnjo novih kolesarskih poti imamo v 
načrtu s pomočjo evropskega denarja. Razpis 
bo predvidoma objavljen letos poleti, z deli 
bomo začeli pomladi prihodnje leto, denar 
pa dobimo konec prihodnjega leta. Gradimo 
povezave med vsemi KS in MČ. V istem 
okviru bomo zgradili tudi del dravske kole-
sarske poti (skoraj 20 km) od meje z občino 
Ruše do meje z občino Miklavž. Za rekre-
acijo moramo razrešiti delovanje športnega 
parka Tezno (Kovinar), na področju bivšega 
kopališča TAM pa bodo dobili prostor ragbi-
jaši. Glede teka: sicer ni na Teznu, smo pa v 
teh dneh zaključili obnovo atletskega stadio-
na na Poljanah. S tem je Slovenija dobila naj-
sodobnejši atletski stadion.

Ali veste, kdaj bo naša šola dobila dolgo pri-
čakovano telovadnico in stadion? 
Poznam načrte vaše šole. V Mariboru imamo 
izoblikovano prioritetno listo, kjer ste tik pod 

vrhom. Obstaja samo en problem, in to je 
denar. Na področju šol in vrtcev imamo evi-
dentiranih za 40 milijonov potreb, na drugi 
strani pa država zadnjih 10 let vrača obči-
nam vedno manj pobranega davka. Samo v 
letošnjem letu je tega minusa za 32 milijonov 
evrov… (župan se je zaskrbljeno in žalostno 
zazrl skozi okno).

Kaj želite povedati Tezenčanom ob prazni-
ku njihove mestne četrti?
Dragi sokrajani in someščani! Vem in vsak 
dan doživljam svojstveno krivico, ki se vam 
že leta dogaja. Glede na to, koliko vas je in 
kaj pomenite v mestu, ste bili v zadnjem 
času pozabljeni. Zato tudi z vodstvom vaše 
mestne četrti delamo na novogradnji nove-
ga zdravstvenega doma, kot sem že ome-
nil, pripravljamo izgradnjo novih kolesarskih 
poti, oživljamo bivše kopališče TAM, s cono 
Tezno pa snujemo nove izboljšave. Prav tako 
želimo cono Tezno povezati z nastajajočo 
cono Magna in logističnim centrom v oko-
lici letališča.
Tako vam delovno čestitam ob vašem in 
našem prazniku!

Najlepša hvala za pogovor, gospod župan.

 � Nik Vrtarič, 7. a
 OŠ Martina Konšaka

 � Lana Fajfer, 6.a
 Nuša Treska, 7. b

Na kratkem klepetu pri županu
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slava klavora
 � Jaša Igrec, 7. a razred

Internacionalni prvak v mentalnem računanju na 
Osnovni šoli Slave Klavore Maribor

BRAINOBRAIN – razvijati fokus, hitrost, 
fotografski spomin in vizualizacijo

Kratek opis
Brainobrain je svetovno znan izobraževalni 
program za izobraževanje otrok od 4. do 14. 
leta starosti in jim že več kot deset let pomaga 
razvijati potenciale za uspeh. 
Brainobrain razvija fokus, hitrost, točnost, 
samozavest, fotografski spomin in vizuali-
zacijo. Program ima 10 do 12 stopenj. Čas 
za osvojitev ene stopnje je približno 4 mese-
ce. Trening poteka enkrat na teden in traja 
120 minut. 

Potek učenja
Metoda brainobrain je enostavna, zabavna in 
otrokom zelo privlačna. Otroci se prve 3 do 
4 mesece učijo računati z abakom oz. z aba-
kusom, nato nadaljujejo z računanjem brez 
abaka, saj si ga morajo vizualizirati oz. raču-
nati v mislih. Pri tem se učijo biti pozorni na 
svoje misli in vadijo, da bi povečali notranjo 
jasnost s sliko kroglic. Kadar vadijo uporabo 
svojih vizualnih abakov, je aktivirana njiho-
va domišljija.

Stopnje
1. STOPNJA

Na 1. stopnji se otroci začnejo učiti z abakom.
Vsak dobi svoj abak. Začnejo se učiti NLP-
tehnik (nevrolingvistično programiranje).

2. STOPNJA
Na 2. stopnji vsak dobi svojo mentalno kar-
tico. Z mentalno kartico se začne tudi M. A. 
(Mental Arithmetic), nadaljuje se še nareko-
vanjem števil in računanjem – seštevanje in 
odštevanje.

3. STOPNJA
V 3. stopnji se začne učiti množenja na abaku.

4. STOPNJA
V 4. stopnji se začne učiti deljenje na abak ter 
množenje na mentalni kartici. Proti koncu 
stopnje pa se začne učiti deljenje še z men-
talno kartico.

5. STOPNJA
V 5. stopnji se odstrani mentalna kartica s 
pomočjo katere se sešteva, odšteva, množi in 
deli. Pri računanju si v 5. stopnji mentalno 
kartico samo predstavljajo, postopek premi-
kanja prstov se dogaja v zraku.

6. STOPNJA
Začne se učiti ''multitasking'', kar pomeni, 
da se računa po nareku in hkrati govori/dela 
(npr. je sladoled, govori, bere, poje, pleše …).

7. – 10. STOPNJA
Vse našteto iz prejšnjih stopenj, le da je večji 
poudarek na pravilnosti in začne se učenje 
računanja z decimalnimi števili.

10. – 12. STOPNJA (če se začne kot Little 
bob, kar pomeni pred šestim letom starosti)
Te stopnje dodajo le hitrost pri vseh račun-
skih operacijah.

Učenje z abakom
Učenje po metodi brainobrain poteka s staro-
davnim orodjem abakom, lesenim japonskim 
računalom, ki se je uporabljal vrsto stoletij, še 
preden so izumili moderen številčni sistem.
Danes se dejstvo o abaku kot univerzalnem 
mentalnem pripomočku sprejema povsod po 
svetu. S pomočjo abaka v zelo kratkem času 
pride do hitrih in vidnih sprememb v otroko-
vem obnašanju ter mentalnih sposobnostih.
Abak je v brainobrain programu osnov-
no sredstvo, pravzaprav pripomoček, s kate-
rim dosežemo želene cilje. Tisto, kar je pri 
abaku posebno, je njegova struktura in način 
dela. Njegov izgled si je zelo lahko zapomni-
ti. Glede na to, da se abak uporablja s prsti, 
le ta stimulira delovanje možganov. Še pose-
bej, če je aktivnost povezana s točno dolo-
čenimi vajami, ki se ponavljajo v intervalih. 
Tako lahko rečemo, da so matematične vaje, 
ki jih otroci delajo na abaku, nekaj takega, kot 
počepi ali skleci za možgane. 
Po nekaj mesecih uporabe abaka so otroci 
sposobni računanja kompleksnih števil z aba-
kom in se začenja proces mentalnega kalkuli-
ranja (vizualizacija).
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Večno aktualna zgodba življenja je navduši-
la mlade bralce Osnovne šole Slave Klavore 
Maribor

Mali princ pisatelja Antonia de Saint-
Exupéryja je zgodba, ki nam daje realen pog-

led na življenje, vendar je skrita vsem obi-
čajni pravljici. Opisuje, kako se Mali princ 
na Zemlji spoprijatelji s pilotom, ki popra-
vlja svoje letalo, medtem pa tako pisatelj kot 
princ izvesta veliko drug o drugemu. Oba 
menita, da je svet odraslih dolgočasen in 
pust. “Odrasli sami od sebe nikoli ničesar 
ne razumejo in otrokom je mučno, če mora-
jo kar naprej kaj razlagati.” 
Prikazuje življenjske dogodke na tak način, 
da nam hkrati odpre oči. Skozi zgodbo 
spoznavamo resnično življenje, vendar ne 
samo njegove slabosti, temveč tudi lepote. 
»Ljudje ne vidijo lepote tega sveta, ker jih 
slepijo njihove strasti in napake; zato so 
drug od drugega bolj oddaljeni kot zvezde. 
Ne vzamejo si časa, da bi sploh kaj spozna-
li. Pri trgovcih kupujejo kar izgotovljene 
predmete. Ker pa ni trgovcev, ki bi proda-
jali prijatelje, ljudje nimajo več prijateljev,« 
pravi Mali princ. 
knjiga nas obogati z raznimi mislimi, nasveti, 
ki jih dobi Mali princ in ki nam lahko poma-
gajo ter naredijo marsikateri govor ali besedi-
lo bolj pestro. 
Najbolj znana misel iz knjige je: »Kdor hoče 
videti, mora gledati s srcem. Bistvo je očem 
nevidno.«

Knjigo priporočam vsem, ki želijo spoznati 
resnico sveta, krutost odraščanja, predvsem pa 
se želijo kaj naučiti o življenju samem. 
Najverjetneje pa bi jo morali prebrati tudi 
odrasli, spoznati ta pogled na svet in o vsem 
zelo dobro premisliti. Obstaja pa tudi film. 
Vendar ne pozabite – Mali princ je zgodba, 
ki bo za večno ostala aktualna! Priporočamo 
jo vam na poti odraščanja, da boste razumeli 
ZAKAJ se vse spreminja in nekoč mladi, ko 
odrastejo, ne razumejo mladih. 

Obilo užitka ob domačem branju!

 � Staša Simanić, 9. a razred Mali princ za vse generacije …

slava klavora

 � Vesna Jokić in Laura Topler iz 7.a Velikonočne delavnice 
s starejšimi občani Tezna

Nadarjeni učenci Osnovne šole Slave Klavore 
že tradicionalno obiščejo Dom starejših 
občanov Tezno in jim polepšajo praznik vseh 
mater.

V torek, 21. marca 2017, smo učenci OŠ 
Slave Klavore – kakor vsako leto – popestrili 
dan upokojencem v Domu starejših občanov 
Tezno, z izdelovanjem velikonočnih okraskov. 
Želeli smo krepiti ročne spretnosti in izdelati 
nekaj lepega za stanovalce doma.
Druženje je potekalo od 10. do 12. ure. 
Izdelovali smo košarice za pisana in čoko-
ladna velikonočna jajčka, kazalke za knjige 
in okraske v obliki jajčk na palčkah s servie-
tno tehniko. Učenci smo starejšim občanom 
z veseljem pomagali pri izdelavi – še posebej 
tistim, ki so imeli težave s finomotoriko. Ne 
samo da smo se ob tem zabavali, izmenjali 

smo si tudi praktične nasvete. Med izdelova-
njem smo učenci neizmerno uživali tudi ob 
zanimivih zgodbah iz njihovih mladostnih 
dni. Veliko nam jih je zaupalo otožne trenut-
ke življenja ali spomine na otroštvo. Spoznali 
smo tudi nekdanjega partizana, ki nam je pri-
povedoval o dogodkih med vojno. Čeprav vsi 
uživajo v družbi drugih stanovalcev doma in 
se veselijo vsakoletnih aktivnosti z učenci, v 
njih še vedno živi rek: doma je najlepše.



Stara šara
   je denar!

Zakaj ne bi namesto  
stare šare v kleti  
imeli raje kak evro  
več v denarnici?
Oglasite se na enem  
od naših odkupnih mest  
po vsej Sloveniji! 

* Primeri odkupnih cen:  
alu platišča (8 kg) = 6€,  akumulatorji (15 kg) = 7€.   

Cene so informativne in so odvisne od teže in  
kvalitete materiala ter dnevnega cenika  

podjetja Gorenje Surovina.

 * 6
,00

€
 * 7

,00 €

ODKUPUJEMO: 
JEKLENI ODPAD: vrtna orodja, deli mehanizacije, 
vrtne ograje, razna okovja, jeklene posode, radiatorji, 
železni ostanki pri gradbeništvu ...

ODPADNE BARVNE KOVINE: izdelki iz bakra, 
medenine, aluminija, brona, cinka, svinca, kositra ...

DRUGE KOVINSKE ODPADKE: akumulatorji, 
transformatorji, elektromotorji ...

ODPADNI PAPIR: navadni papir, časopisi,  
odsluženi šolski učbeniki ...

PREVZEMAMO: 
 ODPADNO ELEKTRIČNO IN  
ELEKTRONSKO OPREMO:  
veliki in mali gospodinjski aparati, računalniki,  
tiskalniki, električno orodje, izdelki na baterije ...
ODPADNI TEKSTIL 
lokacije zbirnih zabojnikov poiščite na  
naši spletni strani www.surovina.si

OE Slovenska Bistrica
Kolodvorska 37
02 70 72 281
pon. 8.00-16.00, sre. 8.-18.00

Maribor
PE Kovine
Lahova 40
02 70 72 220
pon.-pet. 7.00-19.00,  
sob. 7.00-15.00

PE Ljutomer
Babinska 8
02 70 72 260 
pon.-pet. 6.30-14.30

PE Kranj
Ulica Mirka Vadnova 4
04 77 72 431
pon.-pet. 6.30-14.30

PE Nova Gorica
Panovška 3, Kromberk
Pri MIP-u
05 77 72 520
pon.-pet. 7.00-15.00

PE Koper
Ulica 15. maja 11
05 77 72 511
pon.-pet. 7.00-14.00

PE Laško
Šmihel 2A
03 77 72 330
pon.-pet. 6.00-14.00

PE Radlje
Mariborska c. 44 
02 70 72 270
pon.-pet. 7.00-15.00

PE Žalec
Ul. Savinjske 
čete 18
03 77 72 313
pon.-pet. 6.00-14.00

PE Ravne
Dobja vas 188
02 70 72 340
pon.-pet. 6.30-14.30

PE Slovenj Gradec
Pameče 163
02 70 72 350
pon.-pet. 6.30-14.30

PE Ptuj
Puchova ulica b. š.
02 70 72 240
pon.-pet. 6.30-14.30

OE Ormož
Hardek 21 b
02 70 72 250
pon.-pet. 6.30-
14.30

PE Krško
Cesta 4. julija 134 a
07 77 72 451
pon.-pet. 7.00-15.00PE Trebnje

Dolenja Nemška vas b. š.
07 77 72 441
pon.-pet. 6.30-14.30

Ljubljana

Maribor

Celje

PE Ljubljana
Cesta dveh cesarjev 370 
01 77 72 411
pon.-pet. 6.30-14.30
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MESTNA ČETRT TEZNO 
OB 20. PRAZNIKU MESTNE ČETRTI PRIREJA

SVEČANO PROSLAVO  

v sredo, 31. 5. 2017 ob 17. uri 
v dvorani Tehniškega šolskega centra Maribor, Zolajeva ulica 12, Maribor. 

Nastopajo:
Učenci OŠ Martina Konšaka, Učenci OŠ Slave Klavore, Otroci Vrtca Tezno, Dijaki Tehniškega šolskega centra, 

Člani DTV Partizan, Člani Karate kluba Kovinar, Ljudski pevci DU Maribor-Tezno, 
Skupina »Štiriperesna deteljica« DU Maribor-Tezno, Stanovalci DSO Tezno, Župnijski pevski zbor

Vljudno vabljeni!

DATUM IN URA KRAJ - LOKACIJA NAZIV PRIREDITVE ORGANIZATOR

25. 5. 2017
ob 10. uri

Kegljišče Merčnik, 
Ptujska cesta 102, 

MB - Miklavž
Odprti turnir v steznem kegljanju DU Maribor – Tezno

Sekcija steznega kegljanja

25. 5. 2017
ob 17. uri

OŠ Slava Klavora, 
Štrekljeva ulica 31

Tekmovanje v karateju, v športnih katah 
za deklice in dečke v naslednjih skupinah:

• deklice beli pasovi
• dečki beli pasovi

• deklice rumeni-oranžni pasovi
• dečki rumeni-oranžni pasovi
• deklice zeleni in višji pasovi
• dečki zeleni in višji pasovi

Karate klub 
Kovinar Maribor

26. 5. 2017
ob 17. uri

MČ Tezno, 
Bevkova ulica 2 Tezenski turnir v šahu DU Maribor – Tezno

Šahovska sekcija

28. 5. 2017
ob 8. uri

Župnija Maribor-Tez-
no, Vrablova ulica 21 Maša v počastitev praznika MČ Tezno Župnijski urad 

Maribor – Tezno

29. 5. in 30. 5.2017
ob 10. uri 

MČ Tezno, 
Panonska ulica 12, Razstava ročnih del DU Maribor – Tezno

Sekcija ročnega dela

30. 5. 2017
od 9. ure dalje

DU MB - Tezno, 
Ukrajinska ulica 26 Turnir v kegljanju s kroglo na vrvici

DU Maribor – Tezno
Sekcija kegljanja 
s kroglo na vrvici

30. 5. 2017
ob 17. uri

DTV Partizan, 
Ptujska cesta 198

Tezenski turnir v namiznem tenisu
• moški do 60. let
• moški nad 60 let

• ženske

DTV Partizan, Tezno

31. 5. 2017
ob 17. uri

TŠC Tezno, 
Zolajeva ulica 12

Osrednja proslava ob 20. prazniku 
MČ Tezno »Skupaj smo Tezno« MESTNA ČETRT TEZNO

1. 6. 2017
ob 17. uri

Vrtec Tezno 
Enota Lupinica, 

Ulica Hinka Nučiča 11
Lutkovna predstava Janko in Metka Vrtec Tezno

1. 6. 2017
ob 17. uri

OŠ Martina Konšaka, 
Prekmurska ulica 67 Kdor poje slabo ne misli OŠ Martina Konšaka

2. 6. 2017
ob 20.30 uri

OŠ Slave Klavore,
Štrekljeva ulica 31

Nastop Reporter Milana, 
karte v predprodaji v Pizzeriji Toscana, 

Ruska ulica 4, cena: 5 EUR
MESTNA ČETRT TEZNO

»SKUPAJ SMO TEZNO«
PROGRAM PRIREDITEV V MAJU IN JUNIJU



V petek, 2. 6. 2017 
ob 20. 30 uri na OŠ Slave Klavore

Cena vstopnice: 5 EUR
(razliko do polne cene plača MČ Tezno)

Predprodaja vstopnic:
Pizzeria Toscana, Ruska ul. 4, Maribor

PREDSTAVA OB 20. OBLETNICI MČ TEZNO



javne prometne površine • odvajanje in čiščenje odpadnih voda • javna razsvetljava in prometna signalizacija

Pravi Tezenčan
že od 1998
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Zagrebška cesta

Jaskova ulica Jaskova ulica
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 � Sara Letnar, dipl. vzg. pred. otrok Čarobna moč lutke »žabice Skokice« 

vrtec tezno

 � Tatjana Mikložič, dipl. vzg. predšol. otrok Kdo bo z nami šel v gozdiček

Lutka v sebi združuje prvine tako stvarne-
ga kot fantazijskega sveta. Ima posebno moč, 
iz otroka izvabi paleto razpoloženj, spodbuja 
in razvija domišljijo ter ustvarjalnost, je pos-
rednik za izražanje ter razumevanje različnih 
življenjskih situacij. Otroci ji povedo svoje 
težave, želje in pričakovanja. V pomoč jim je 
pri učenju primernega načina reševanja težav 
in premagovanju ovir. 
V Vrtcu Tezno Maribor imajo otroci v skupi-
ni Sončki posebno prijateljico, lutko »žabico 
Skokico«, ki je stalno prisotna. Lutka je otro-
ke, stare 3 in 4 leta, sprejela prvi vrtčevski dan 
in jih spremlja skozi vso šolsko leto. V igral-
nici so ji otroci naredili prav poseben dom - 
ribnik, v katerega veselo namaka svoje krake 
in škropi otroke, če pridejo na obisk. 

Otroci jo sprejemajo kot člana svoje skupi-
ne, ji zaupajo in se z njo sproščeno pogovar-
jajo in igrajo. 
Načini dela z lutko »žabico Skokico« se skozi 
leto prepletajo in dopolnjujejo, prisotna je v 
vseh delih dnevne rutine.
V umivalnici otroke uči kako si pravilno umi-
jejo roke. Najprej je potrebno zavihati roka-
ve, odpreti pipo, si namiliti roke, jih temeljito 
umiti in obrisati. Lutka žabica Skokica, jih 
ves čas budno nadzoruje in na koncu preveri, 
če so roke umite. 
Pri obrokih otroke navaja na bonton prehra-
njevanja. Pred obroki določi dežurnega otro-
ka, ki razdeli serviete in po obroku počisti 
mize. Otrokom zaželi »dober tek«, hudomuš-
no jih spodbuja, da čim več pojedo. S čarob-
nimi očali, ki so ji jih izdelali otroci, jim pre-
bere jedilnik in predstavi nepoznano hrano. 
Skokica vedno poskrbi, da obroki potekajo 
umirjeno.
Na sprehodu žabica z otroki opazuje naravo. 
Opozarja jih na pravilno obnašanje v prome-

tu in jim pove marsikatero zgodbico. Skokica 
pa najbolj uživa takrat, kadar so na igrišču 
vrtca veeeelike luže. Takrat otroci obujejo 
gumijaste škornje in skupaj s Skokico skače-
jo po lužah in jih raziskujejo. V lužah se prav 
gotovo skriva še kakšna žabica! 
Pri spontanih ali načrtovanih dejavnostih je 
žabica močno motivacijsko sredstvo. Vodi 
pogovor z otroki, jih usmerja in spodbuja 
in s svojo animacijo vnaša smeh in veselje . 
Otrokom prinese marsikatero presenečenje, 
ki spodbudi njihovo radovednost.
Pri počitku otroke navaja na postopen pre-
hod od kosila v umivalnico in nato k počitku. 
Vsak dan smukne počivat k drugemu otroku, 
saj je od vseh dejavnosti, ki se odvijajo v vrtcu 
utrujena in si mora nabrati novih moči za nov 
razburljiv vrtčevski dan. Otroci jo stisnejo k 
sebi in ob njej zaspijo.

 »Kdo bo z nami šel v gozdiček?« je naslov 
pesniške zbirke za otroke, ki je otrokom izje-
mno všeč. Življenje živali v tem pravljičnem 
gozdičku je lepo.
 Toda gozd, skozi katerega danes pelje avto-
cesta, je zdaj resnično le še gozdiček. Vanj 
radi zahajajo otroci in vzgojiteljice tezenske-
ga vrtca. Igrišče ob vrtcu je lepo in urejeno, 
vendar se ne da primerjati z gozdom, ki je 
otrokom hkrati naravna učilnica v naravi.
 Nekega pomladnega dne smo se po daljšem 
času z otroki odpravili v ta naš gozdiček, ki se 
nahaja med Ptujsko cesto, Ulico kragujevških 
žrtev, avtocesto in Domom Storžek. Ta dan 
smo želeli v gozdu preživeti uro ali dve ob 

raziskovanju narave, zato smo s seboj prinesli 
tudi pripomočke. Najprej so morali biti otroci 
pozorni na to, kam bodo stopili, saj je na goz-
dnih poteh nemalo pasjih kakcev, ki jih neve-
stni lastniki psov ne pospravijo. Sledilo je še 
večje razočaranje. Kmalu po prihodu v gozd 
so bili otroci zgroženi, saj so zaznali, da je 
veliko dreves podrtih, da je ob drevesih veliko 
odpadlega lubja itd.
Lupe, ki so jih imeli s seboj, so jim prišle še 
kako prav. Pozorno so si ogledali, kaj se doga-
ja z drevesi, zakaj njihov gozdiček, kot ga 
imenujejo, tako propada. Otroci so fotografi-
rali vse, kar so nenavadnega opazili. 
 Ob povratku v vrtec smo ob pomoči priroč-
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nikov ugotovili, da so drevesa bolna, saj so jih 
napadli drevesni škodljivci. Otroci še nimajo 
veliko izkušenj, vendar velikokrat razmišljajo 
bolje, kot marsikateri odrasli, saj so sami priš-
li do ugotovitev, zakaj je tako. Vedo, da če je 
v gozdu samo eno bolno drevo, bo čez nekaj 
časa bolnih še več dreves. To so primerjali z 
otroki v vrtcu. Rekli so, da če pride v vrtec 
samo en bolni otrok, lahko zboli naslednji 
dan ali čez nekaj dni več otrok. To pomeni, da 
bolni otroci ne sodijo v vrtec, tako kot bolna 
drevesa ne sodijo v gozd. S svojim razmišlja-
njem so nadaljevali tako, da če bodo zbolela 
vsa drevesa, bomo ostali brez gozda. To pa 
pomeni, da ne bomo imeli več čistega zraka, 
da bodo živali poginile ali odšle drugam, mi 
pa bomo izgubili dragoceni prostor za igro in 
raziskovanje.
 In kaj lahko naredijo otroci, da bi bilo bolje? 
Sama bi rekla, da prav nič. Toda otroci so 
našli rešitev in takoj so jo želeli sporočiti 

lastnikom gozda. Izdelali so plakat, s kate-
rim jih prosijo, da gozd očistijo, saj bo le 
zdrav gozd še dolgo krasil naš kraj. Plakat so 
odnesli enemu izmed lastnikov gozda, vendar 
smo ob srečanju z njim ugotovili, da je njegov 
del gozda očiščen in urejen. Obljubil je, da bo 
naš plakat predal tistim, katerih del gozda je 

vse prej kot zgleden. 
 Otroci svojega sporočila zagotovo ne bodo 
pozabili. Verjamem, da bodo vsakič, ko se 
bomo podali na pot skozi gozd, z bistrim 
očesom opazovali, ali je njihovo sporočilo 
o čistem in urejenem gozdu padlo na plod-
na tla.

kovinar

 � Rebeka Gradišnik, 
 sekretarka KK Kovinar Karate klub Kovinar Maribor, 

klub s srcem in zgodovino
V Karate klubu Kovinar Maribor verjamemo 
v šport, s karatejem se ukvarjamo že več kot 
39 let. V tem času smo vzgojili veliko špor-
tnikov karateistov, ki se zaradi dobrih izku-
šenj in pridobljenih navad na naših treningih 

lažje spopadajo z različnimi izzivi v življenju.
Miselnost, da je karateist oseba, ki je velika, 
zelo močna, agresivna, ki ne razmišlja veli-
ko in ogroža vse okoli sebe, je seveda daleč 
od resnice. Vsi, ki smo se ukvarjali s karate-
jem ali tisti, ki se s tem še aktivno ukvarja-
jo vedo, da je karateist oseba, ki ima mnoge 
dobre kvalitete. Karate kot šport je razdeljen 
v dvoje, treninge borb in treninge kat. S tre-
niranjem borb se učimo koncentracije, spo-
znavanja nasprotnika (opazovanje njegovih 
reakcij), reagiranja na napad, zavedanja. Pri 
tem nasprotnik razmišlja kako bo premagal 

tekmovalca, včasih je to kot igra »šaha«, če 
je nasprotnik majhen, je najverjetneje hiter, 
če je visok, bo najverjetneje uporabil nožne 
tehnike, o vsem tem je potrebno razmišljati 
zelo taktično. 
S treniranjem kat se učimo natančnosti, 
detajle, samozavesti, saj so na tekmovanju vse 
oči sodnikov uperjene v enega tekmovalca, 
pri čemer mora tekmovalec ostati miren in 
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kovinar

 � Boris Toplak, 
 vodja nogometne šole Nogometni klub TEZNO Maribor

vedeti kako naj v danem trenutku odreagira 
v vsakem detajlu. Tekmovalec mora biti spro-
ščen. V tem trenutku je koncentracija na naj-
višjem nivoju.
Vse te lastnosti prenašamo v vsakodnevno 
življenje, saj razmišljamo kot karateisti tudi, 
ko se spopadamo z dnevnimi izzivi. Znamo 
hitro razmišljati, smo samozavestni, znamo se 
skoncentrirati, skratka vse te lastnosti so nam 

zmeraj v korist in zaradi njih imamo prednost 
pri vsakodnevnih izzivih.
Ta pozitivna znanja v klubu trenerski kader 
prenaša na otroke, ki sprva stopijo v telo-
vadnico zaradi najrazličnejših razlogov. Tisti, 
ki vstajajo, lahko postanejo dobri športniki, 
dobri opazovalci, samozavestni otroci. Znanja 
se prenašajo najprej skozi vodene igre, kasneje 
pa z vztrajnimi treningi, ki nekaterim prine-

sejo veliko uspehov.
Fotografije prikazujejo naše člane in trener-
sko ekipo, ki verjame v delo, treninge kara-
teja in želi sodelovati tudi z vami ali vašimi 
otroci. Ste zainteresirani? Naše delo lahko 
spremljate preko facebooka in z nami nave-
žete kontakt. 

 

NK Tezno je v letu 2016 praznoval svojo 10 
obletnico. V tem obdobju je doživljal vzpone 
in padce. V zadnjih letih so si mnogi želeli 
in mislili, da bo klub razpadel. Voditi klub ni 
lahka naloga. Potrebno je vložiti veliko svoje-
ga prostega časa, volje in optimizma. V naj-
težjih trenutkih smo simpatizerji in vaditelji 
ob veliki podpori zvestih staršev otrok strnili 
vrste. Danes je v klub vključenih več kot 70 
otrok, ki tekmujejo v selekcijami najmlaj-
ši cicibani (U7), mlajši cicibani (U9), starejši 
cicibani (U11), starejši dečki (U15) in kadeti 
(U17) v ligah MNZ Maribor.
Klub ima postavljene zdrave temelje, na kate-
rih moramo izpeljati naloge in cilje, ki smo 
si jih zadali. Prioritetna naloga nam je pri-
vabiti čim več otrok k vadbi iz mestne četrti, 
kakor vrniti otroke nazaj iz drugih klubov in 
jim zagotoviti pogoje, da se bodo z veseljem 
vključevali v nogometno šolo kluba.

25. maj bo še posebej pomemben dan za 
klub. Na programu je volilna skupščina kluba. 
Dobili bomo novo vodstvo kluba z novim 
predsednikom ter odbore in komisije. 
Tezenčani smo delovni in zagnani, zato ver-
jamemo, da bomo nalogam kos in bo pos-
tal naš klub močna in prijetna baza mladih 
nogometašev.
VERJAMEMO, DA NAM SKUPAJ 
LAHKO USPE!

Starejši cicibani U11

Mlajši cicibani U9

Tekma Najmlajši cicibani U7
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aktiva

Drage Tezenčanke in Tezenčani. 
Minilo je že več kot leto dni, odkar je novo 
vodstvo pričelo z delovanjem v DU Tezno. 
Kot glavno značilnost tega obdobja lahko 
izpostavim predvsem stabilizacijo delova-
nja in razširitev aktivnosti našega društva na 
vseh področjih. 
Na zadnji marčevski dan smo v dvorani MČ 
Tezno organizirali občni zbor, ki se ga je ude-
ležilo rekordno število članov, ki so soglasno 
potrdili posamezna poročila, finančne doku-
mente in tudi program dela za leto 2017. 

Prav tako smo se v polni meri začeli uporab-
ljati nove prostore na Bevkovi 2, kar je naše-
mu društvu dalo poseben zagon. Kljub težki 
finančni situaciji ob začetku ko sem prevzel 
vodenje, smo stanje v veliki meri sanirali. V 
lanskem letu smo uspeli sekcijam, ki deluje-
jo v okviru društva, izplačati najvišje dotacije 
do sedaj, kar jim bo omogočilo še kvalitetnej-
še delovanje, na kar sem še posebej ponosen. 
V sodelovanju z UO intenzivno rešujemo 
problematiko s stavbo na Ukrajinski 26, kjer 
je bila z nekaterimi nepremišljenimi dejanji 

v preteklosti narejena kar precejšnja škoda, 
ki pa jo pospešeno rešujemo. V lanskem letu 
smo na novo organizirali delovanje izletni-
ške sekcije, ki je organizirala nekaj odmev-
nih izletov, ki jih nadaljuje tudi v letošnjem 
letu. Omenil bi tudi odlično sodelovanje s 
poslancem DZ RS Urošem Priklom, ki nam 
je vedno na voljo in nam pomaga pri uresni-
čevanju našega programa dela.
Vse upokojene krajane in ostale starejše osebe 
na Teznu vljudno vabim da se nam pridruži-
te, saj samo združeni zmoremo več!

Že kar nekaj let je preteklo, odkar sta zara-
di različnih razlogov prenehali z delovanjem 
krajevni organizaciji Rdečega križa na podro-
čju nekdanjih KS Slava Klavora in Martin 
Konšak. Omenjeno je še posebej zaskrbljujo-
če, saj je v tem času, zaradi znanih gospodar-
skih razmer, močno naraslo število sokraja-
nov v stiski, ki potrebujejo pomoč.
Prav zaradi tega, se je zbrala iniciativna sku-
pina z željo, da obnovi delovanje Rdečega 
križa na področju Zgornjega Tezna, ki ima 

več kot 30 letno tradicijo. Delovanje bo 
temeljilo na znanih načelih Rdečega križa 
katera so: humanost, prostovoljnost in neod-
visnost. Posebna skrb se bo namenila bolnim 
in onemoglim sokrajanom kot tudi otrokom, 

ki živijo v težkih socialnih razmerah. S tem 
ko je MČ Tezno prostore na Bevkovi ul. 2 
namenila za delovanje društev, je bila pre-
magana ena izmed glavnih preprek in glav-
ni razlog za da sta organizaciji prenehali z 
delovanjem. 

V kolikor so vam načela Rdečega križa in 
pomoč sokrajanom blizu, ste vljudno vablje-
ni da se pridružite. Več informacij dobite na 
MČ Tezno ali na DU Tezno.

Ob že ustaljenih vsakoletnih humanitar-
nih nalogah kot so: čestitke in obiski starej-
ših ob jubilejih, starejših in bolnih žena ob 
dnevu žena, starejših ob izteku koledarskega 
leta, organizacija božično – novoletnega sre-
čanja ob izteku koledarskega leta smo nudi-
li pomoč učencem Osnovne šole pri nakupu 
učbenikov in šolskih potrebščin. Za krajane 
smo organizirali merjenje krvnih vrednos-
ti, ki so ga izvedli strokovnjaki Društva za 
zdravje srca in ožilja pri čemer smo pomagali 
in plačali polovico stroškov. 
Največji zalogaj, predvsem finančni, v lan-
skem letu pa je bila pomoč pri odpravi posle-
dic avgustovske ujme, ki se je znesla 15. avgu-

sta nad Teznem. Vsem ni bilo možno nuditi 
pomoči, saj to sploh ni bilo možno. Pomagali 
pa smo desetim najbolj ogroženim pri popra-
vilu strehe in dvem družinam, ki jim je pogo-
rela domačija. Za posamezne ogrožene je bila 

to skromna pomoč a za našo organizacijo je 
bil skupni izdatek izjemen zalogaj.

Tega pa ne bi zmogli brez naših zvestih čla-
nov RK, ki so pripravljeni prispevat po 3 
EUR članarine letno in prispevat prostovolj-
ni prispevek za koledar RK ob koncu leta.
Zato gre vsem ISKRENA ZAHVALA. 
Srečni bomo, če se bodo tem darovalcem 
pridružili še kateri, saj bodo naše odborni-
ce v maju – Ob tednu RK - pobirale člana-
rino, prostovoljne prispevke in evidentirale 
nove člane RK. Veseli bomo tudi, če se bo 
našim odbornicam pridružil še kdo, ki bi nam 
pomagal pri našem humanitarnem delu.

 � Borut Kulovec, inž. el.
 predsednik DU Maribor-Tezno V DU Tezno z optimizmom 

delamo naprej

 � Marko Gregl
 referent MČ Tezno

 � Mira Vršič
 predsednica KO RK

Obuditev delovanja rdečega križa 
na področju Zgornjega Tezna

 Novice iz Krajevne organizacije 
Rdečega križa Silvira Tomasini
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Sekcija steznega kegljanja pri Društvu upo-
kojencev Maribor Tezno ima 19 članov med 
katerimi sta tudi dve članici.
Dejavnost sekcije je v prvi vrsti rekreacijsko 
kegljanje, ki je odprto za vse člane DU Tezno. 
Ti člani sestavljajo ekipo katera tekmuje v 
zgornje Podravski zvezi društev upokojencev 
Zgornje Podravska pokrajinska zveza društev 
upokojencev 
Maribor kjer je registriranih 12 kegljaških 
sekcij društev upokojencev.
Iz tega je razvidno, da imamo 22 prvenstve-
nih tekem na različnih kegljiščih in so Ptuj, 
Ruše ter okolica Maribora. Za kegljišče tre-

ningov v Miklavžu kakor tudi prevoze na 
gostujoče tekme si plačujemo iz mesečnih 
prispevkov nas kegljačev.
Sodelujemo na povabilih kot so; Brankov 
memorial v dvorani Tabor, peterke v 
Miklavžu, izbirno tekmovanje za državno 
prvenstvo Starejših občanov, kakor tudi tur-
nir v počastitev praznika Mestne četrti.
Pri sestavljanju ekipe imamo velikokrat teža-
ve zaradi bolezni, saj smo člani sami starej-
ši ljudje. 
Veseli bi bili če bi se nam pridružilo še več 
naših upokojencev iz DU Tezno, saj je rekre-
acija za vsakega dobrodošla.

Kljub, da upokojence pestijo zdravstvene 
težave sem mnenja, da se vseeno radi rekrei-
ramo, tekmujemo in družimo saj nas to drži 
tudi pokonci.
Ker imamo pri naši sekciji precej stroškov 
smo DU Tezno in Mestni Četrti Tezno zelo 
hvaležni za njihove prispevke oziroma pod-
poro, ter upamo, da nas bo zdravje še nadalje 
dobro služilo in bomo še naprej deležni vaše 
finančne podpore.

VABLJENI DA SE NAM PRIDRUŽITE!

 � Branko Buhinjak,
 vodja sekcije steznega kegljanja Stezno kegljanje 

pri DU Maribor Tezno

 � Anton Turk, vodja skupine 
»Štiriperesna deteljica«

 � Ludvik Krajnc – Luka, 
 vodja Sekcije ljudskih pevcev

 � Anica Leskovar,
 nekdanja vodja rekreativne vadbe

Ljudski pevci in godci v DU Tezno

Rekreativna telesna vadba

Skupina DU Tezno »Štiriperesna detelji-
ca« deluje že deveto leto in se trudi ohranja-
ti slovensko ljudsko izročilo tudi na Teznu. 
Pojemo slovenske ljudske in ponarodele 
pesmi ter nastopamo širom po Sloveniji. 
Vsako leto priredimo svoj koncert z naslo-
vom »Ohranimo slovensko ljudsko pesem« 
na OŠ Martin Konšak, na katerem sodelujejo 
tudi druge skupine ljudskih pevcev, letos jih je 
sodelovalo kar petnajst. 
V DU Tezno se je letos ustanovila še ena sku-
pina ljudskih pevcev. Skupino sestavlja deset 
pevcev in se enako trudijo ohranjati tradi-

cionalno ljudsko izročilo. Smo veseli ljud-
je, radi prepevamo in se družimo z veselimi 

Tezenčani, zato vas vabimo da se nam pri-
družite.

Pri Društvu upokojencev Maribor-Tezno, v dvorani na Bevkovi ulici 
2 je organizirana brezplačna rekreacijska telesna vadba za člane naše-
ga društva in to v torek od 17. do 18. ure. Vaje so usmerjene v ravno-
težnostno gibanje, v moč mišic, ki zavirajo osteoporozo, razgibavanje 
vratnih vretenc, hrbtenice, nog, stopal, rok in prstov, posebno pozor-
nost na pravilno dihanje in druge sprostitvene vaje. 

Začetek našega dela seže v leto 1988, ko smo upokojenci dobili na 
razpolago telovadnico OŠ Slava Klavora, katere brezplačna uporaba 
po obnovi v letu 2014/15 ni bila več odobrena. Obnovljena dvorana v 
prostorih MČ Tezno, na Bevkovi ulici 2 (zraven Nove KBM), ki jih 
je namenila za delovanje društev so dovolj prostorni, svetli in zračni 
tako da so udeleženke, trenutno nas je pribl. 12, zelo zadovoljne ter se 
rade udeležujejo telesnega razgibavanja.

Skupina »Štiriperesna deteljica«Sekcija ljudskih pevcev
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Koronarna društva in klubi združeni v zvezi, 
so s svojim delovanjem po vsej Sloveniji 
in s programom vseživljenjske rehabilitaci-
je koronarnih bolnikov postali pomemben 
člen pri varovanju zdravja srčnih bolnikov. Z 
rehabilitacijo odpravljamo dejavnik tveganja, 
ustrezno zdravimo ter izboljšujemo teles-
no, duševno in socialno počutje bolnikov. Na 
ta način podaljšujemo življenja in kar je še 
pomembneje, dokazano je, da ga izboljšuje-
mo. Dejavnosti koronarnih društev in klubov 
so: skupinska rehabilitacijska vadba in druge 
fizične aktivnosti (nordijska hoja, vadba v 
naravi in strokovno vodene vaje v bazenu v 
zdravilišču Radenci, zdravstveno izobraževa-
nje, organizirano druženje, izleti.

Z željo zagotoviti čim več koronarnim bolni-
kom skupinsko rehabilitacijsko vadbo v kra-
jih njihovega bivanja, smo na Teznu, v letu 
2010 ustanovili vadbeno skupino, ki deluje 
v prostorih Mestne četrti Tezno. Vadbo obi-
skuje 11 članov, vadijo vsak torek od 19. do 
20.30 ure. Rehabilitacijska vadbo izvaja vadi-
teljica dr. Barbara Kozoderc Brdnik, skupino 
pa vodi Majda Mihocek. Skupina lahko sprej-
me še nove člane – zato ste prisrčno vabljeni.

Pred začetkom vadbe si izmerimo krvni 
tlak, sledijo vaje s poudarkom na pravilnem 
dihanju – kar ugodno vpliva na delovanje 
srca, nato sledijo aerobne vaje za krepitev 
mišic telesa in srca, ki trajajo 30-45 minut in 
nato 15 minut sproščanja. Ob koncu vadbe 
si ponovno izmerimo krvni tlak, izmerjene 
vrednosti pred in po vadbi pa vpišemo v kar-
ton vadečega, ki vaditelju vadbe pomaga pri 
določitvi težavnosti vadbe. 
Vsako vadbeno skupino obišče po letnem 
planu kluba tudi kardiolog, ki opravi infor-
mativno motivacijsko predavanje o dejavni-
kih tveganja, zdravljenju koronarnih bolez-
ni, pomen v RKB, zlasti učinek redne teles-
ne aktivnosti in zdrave prehrane. Pregleda 
tudi vrednosti krvnega tlaka in enkrat letno 
odčita vrednost srčnega utripa, to uslugo 
nam prostovoljno opravi naš strokovni vodja 
Koronarnega kluba Maribor, primarij Mirko 
BOMBEK dr. med. spec. internist.
V mesecu juliju in avgustu imamo počitnice. 
Cena mesečne vadbe je 12 eur, letna članarina 
pa znaša 17 eur. Za ta znesek nudimo našim 
članom skupinsko vadbo, zdravstveno izo-
braževanje, brezplačno kopanje v zdravilišču 
Radenci. Enkrat letno organiziramo izlet in 

ga glede na finančno situacijo tudi sofinanci-
ramo. Organiziramo tudi 7 dnevno obnovit-
veno rehabilitacijo V Šmarjeških toplicah in 
Radencih in dva pohoda z piknikom.
Sofinanciramo tudi izobraževanje novih 
vaditeljev skupin in delovanje kluba.

CILJ VADBE IN DRUGIH 
AKTIVNOSTI, ki jih izvaja Koronarni 
klub Maribor je izboljšanje telesne kondi-
cije, zdravje članov in preprečitev ponovitve 
bolezni.

VABLJENI V NAŠ KLUB IN NAREDITE 
NEKAJ ZASE! OSTANITE ZDRAVI

 � Marija Mihocek,
 vodja vadbene skupine Tezno Vadbena skupina srčnih bolnikov 

v Mestni četrti Tezno

 � Marija Trenta,
 predsednica KO ZB NOB Tezno Spomini na padle in še živeče borce
Nekateri člani in članice KO ZB Tezno, kot 
večina ostalih organizacij ZB smo se dne, 
22.4.2017 zbrali na Pohorju pri Treh Kraljih, 
kjer je potekala osrednja proslava – Festival 
miru ter Šarhov pohod. Te proslave, če je le 
dopustno zdravje in volja posameznikov se 
udeležujemo vsako leto. 
Na državni praznik 27. aprila – dan upora 
proti okupatorju se udeležujemo prireditev v 
Narodnem domu in Volkmerjevem prehodu, 
kjer so se zavedni študentje prvi uprli oku-

patorju. Tako naše obveznosti, zraven vseh 
tekočih zadev potekajo čez vse leto. 

Predvsem se potrudimo pri organizaciji 
komemoracije v Prvomajski ulici – ob dnevu 
spomina na mrtve, kjer je na spominskih 
obeležjih zapisano precej naših krajanov, ki 
so umrli junaške smrti, da bi nam bilo lepše, 
vendar v sedanji ureditvi naše domovine se 
tega več ne spoštuje, kar je za nas člane ZB 
zelo boleče. Posledica tega pa je tudi upadanje 

članstva. Starejši se žal za vedno poslavljajo, 
mlajših pa preteklost ne zanima.
Osrednja spominska slovesnost v Mariboru 
do dne 2. oktobra v Ulici talcev v spomin na 
143 ubitih in mučenih talcev – 75. obletnica 
spomina na padle žrtve okupatorja.

Opisali smo vam le delček naših aktivnostih, 
predvsem pa je naša skrb za bolne in one-
mogle člane, katere obiskujemo tako doma 
kot po Domovih starejših krajanov.
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Gospodinjske skupine so oblika institucio-
nalnega varstva, ki izhaja iz koncepta »doma 
četrte generacije« in so po arhitekturi in nači-
nu življenja veliko bolj podobne razširjenim 
družinam, takšnim kot smo jih poznali nekoč.
V Domu smo že nekaj časa razmišljali o spre-
membi koncepta dela, vendar so za to bile 
potrebne tudi arhitekturne spremembe. V 
letu 2016 smo se v drugem nadstropju doma 
lotili takšne prenove, ter klasično obliko delo-
vanja Doma preoblikovali v tri gospodinjske 
skupine. V skupini biva med 22 in 25 stano-
valcev. Spremenili smo tudi poimenovanje 
oddelka. Vsaka skupina ima svoje ime. Tako 
imamo na oddelku Sončni kot, Zeleno ulico 
in Storžkovo ulico.
Gospodinjska enota ima svojo kuhinjo z veli-
kim dnevnim prostorom, ki je opremljen s 
televizorjem in kaminom. Ob njem se stano-
valci radi zberejo in družijo. V okviru svojih 
sob pa imajo zagotovljeno tudi individualnost 
in zasebnost. Sprememba je tudi ta, da zapos-
leni nimajo več posebej zato zaprtih prosto-
rov za svoje delo, temveč so ti del dnevnega 
prostora gospodinjske skupine. Vsako skupi-
no smo odeli v svojo barvo, tako da so še bolj 
privlačne in kompatibilne z imenom.
Gospodinjske skupine so prijaznejša obli-
ka bivanja starejših ljudi v domu. V skupi-
nah se sledi zgledu domačnosti. Stanovalci 
lahko sami odločajo kako bodo preživeli dan, 
kdaj bodo zjutraj vstali in kdaj zvečer odšli 
spat. V gospodinjskih skupinah se lahko 
po svojih zmožnostih vključujejo k opra-
vljanju opravil, ki so jih navajeni od doma 
(sodelujejo pri pripravi miz, obrokov, peče-
nju peciva, zlaganju perila, pospravljanju,..). 

Bivanje je tako bolj podobno življenju doma. 
Stanovalci, ki vključevanja v delo ne zmorejo, 
pa uživajo v druženju, opazovanju, vsrkova-
nju prijetnih vonjav po pravkar kuhani kavi, 
ali sveže pečenih piškotih. Delo in počutje 
v skupini pomembno sooblikuje gospodi-
nja. Njena naloga je pomagati stanovalcem, 
ustvarjati domačnost in voditi gospodinjstvo. 
Stanovalcem pomaga tudi pri hranjenju, jih 
vzpodbuja pri vključevanju v razna opravila 
in vodi programe za ohranjanje samostojno-
sti in aktivnosti.
V gospodinjske skupine se s svojimi progra-
mi vključujeta tudi delovna terapevtka in fizi-
oterapevtka. 

Stanovalci so bivanje v gospodinjskih skupi-
nah zelo dobro sprejeli, se v njih dobro poču-
tijo in se z veseljem vključujejo v opravila. 
Poleg tega so se med seboj bolj povezali in 
se več družijo ter tudi pomagajo med seboj. 
Gospa Misja, ki biva v Sončnem kotu pove:« 
Ko sem prišla v Dom nisem bila najbolj zado-
voljna, sedaj v Sončnem kotu pa je vse druga-
če, boljše. Gospodinje skrbijo za nas, da nam 
ni dolgi čas, nas razvajajo s kavico ali pa nam 
pripravljajo sadne kupe in čežane. Včasih tudi 

kaj zapojemo. Še posebej pred prazniki je zelo 
veselo, ko se pripravljamo na njih.«
Prav tako so z novim konceptom dela zado-
voljni svojci, ki se veliko bolj aktivno vključu-
jejo v delo in življenje skupin.

Gospod Polajžer pove: «Poznam tudi klasič-
ni način delovanja doma, saj sem prej hodil 
obiskovat teto, sedaj pa moja mama skupaj 
s teto biva v Storžkovi ulici in moram reči, 
da je ta novi način veliko boljši, bolj domač, 
bolj podoben domačemu okolju, starostni-
kom bolj prijazen. Gospodinje so prijazne in 
lepo skrbijo za stanovalce.«
Tudi zaposleni opažamo večje zadovoljstvo 
stanovalcev, ki bivajo v gospodinjskih skupi-
nah. Prav tako pa opažamo, da ti stanoval-
ci manj obiskujejo zdravnika. Novi koncept 
dela pa zaposlenim nudi tudi nove in boljše 
možnosti za delo.
Bivanje v gospodinjskih skupinah je podob-
no življenju v veliki družini in v veliki dru-
žini nikoli nisi osamljen, v družini namreč 
odmevata pesem in smeh. V družini je doma 
naklonjenost in pozornost. V družini je doma 
ljubezen.

 � Liljana Wigele, dipl. med. s., 
 vodja zdravstvene nege in oskrbe Sončni kot, zelena 

in Storžkova ulica

 � Biserka Novak, 
 DTV Partizan Novice iz DTV Partizan Tezno
DTV Tezno krajane vljudno vabi na aktivnostih, ki potekajo v naših prostorih na Ptujski cesti 198, v Mariboru na Teznu.

 DAN URA VRSTA LOKACIJA VADITELJ 

PONEDELJEK
17.00 – 17.55 ZDRAVA VADBA ZA STAREJŠE Telovadnica društva Biserka Novak, 041 670 202 
18.00 – 18.55 ZUMBA Telovadnica društva Nataša Lutovac, 040 392 535
19.00 – 19.55 DANCE FIT Telovadnica društva Nataša Lutovac, 040 392 535

TOREK
17.00 – 18.30 SPLOŠNA GIMNASTIKA Mala telovadnica 

O.Š. Slave Klavore Biserka Novak, 041 670 202 

19.00 – 21.00 NAMIZNI TENIS Telovadnica društva Ervin Planinc, 041 831 963
19.00 – 19.55 ZDRAVO TELO Telovadnica društva Tea, Meri Pipan, 051 265 812 
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SREDA

16.00 – 17.00 SHOW DANCE, HIP HOP 
(do 10 let) Telovadnica društva Nataša Lutovac, 040 392 535

17.00 – 18.30 SHOW DANCE, HIP HOP 
(10 let in več) Telovadnica društva Nataša Lutovac, 040 392 535 

17.00 – 18.30 CICIBANI S STARŠI Velika telovadnica 
O.Š. Slave Klavore Marija Bratina, 041 412 907 

18.00 – 18.55 ZUMBA Telovadnica društva Tea Pipan, 040 437 784 
19.00 – 19.55 OBLIKOVANJE TELESA Telovadnica društva Tea Pipan, 040 437 784 
19.00 – 19.55 PILATES Telovadnica društva Tea Pipan, 040 437 784

ČETRTEK

9.00 – 10.00 INTERVALNI TRENING Telovadnica društva Tea Pipan, 040 437 784 
17.00 – 21.00 NAMIZNI TENIS Telovadnica društva Ervin Planinc, 041 831 963 
17.00 – 17.55 ZDRAVA VADBA ZA STAREJŠE Telovadnica društva Biserka Novak, 041 670 202 
18.30 – 19.25 AEROMIX Telovadnica društva Nataša Lutovac, 040 392 535 

19.30 – 20.30 MIX AEROBIKA TELOVADNICA 
DRUŠTVA Meri Pipan, 051 265 812 

 � Alenka Nežmah, 
 vodja knjižnice Tezno    

 � Pogrebno podjetje
 Maribor d. d.

Novice iz knjižnice Tezno

Predstavitev simbolov evropskih pokopališč 

Spoštovane krajanke in krajani mestne četrti Tezno!

Knjižnica Tezno, enota Mariborske knjižnice vas vabi v svoje pro-
store na Zagrebško cesto 18 v poletnih mesecih po novem poletnem 
urniku:
•	 v ponedeljek in sredo od 14 do 19 ure,
•	 v petek pa od 9 do 14 ure.
Urnik velja od 26. 6. do 31. 8. 2017.

Hkrati vas  vabimo na 6. dan Mariborske knjižnice, v soboto, 10. juni-
ja 2017 na Rotovškem trgu. Ob vračilu gradiva lahko ta dan s 50% 
popustom poravnate tudi dolgove do Mariborske knjižnice. 

Želimo vam veliko prijetnega poletnega branja.

Pokopališča predstavljajo svojevrsten zapis zgodovi-
ne in so pogosto celo edini dokaz preteklih dogod-
kov, obdobij in ljudi, ki so v njih živeli. Ob zaveda-
nju, da pokopališča predstavljajo osrednje elemente 
kulturne dediščine na področjih likovne umetnosti, 
zgodovine in antropologije, so se mednarodni stro-
kovnjaki iz različnih evropskih mest in držav leta 
2001 organizirali v mednarodno mrežo Združenja 
pomembnih pokopališč Evrope (Association of 
Significant Cemeteries in Europe - ASCE). Mag. 
Lidija Pliberšek, direktorica Pogrebnega podjetja 
Maribor je predsednica tega združenja, Pogrebno 
podjetje Maribor pa je tudi eden vodilnih partner-
jev mednarodnega projekta Pot evropskih pokopa-
lišč (European Cemetries Route), kjer se pokopali-
šča izpostavijo kot turistična znamenitost posame-
znega mesta. Uspešnost in vpliv projekta European 
Cemeteries Route izpostavlja nagrada Svetovne 
turistične organizacije za inovativni pristop v 
turizmu.
Pogrebno podjetje Maribor je leta 2014 pričelo s 
sodelovanjem v mednarodnemu projektu Symbols, ki 
ga sofinancira direktorat za kulturo Evropske komi-
sije in je bil v Programu kreativna Evropa točkovan 

kot eden najboljših projektov. V okviru mednarodne-
ga projekta »Symbols: Culture of Death & Cultural 
Life« se skozi simbole, izražene na pokopališču, pou-
darja pomen monumentalne dediščine Evrope. 
Po uspešnih razstavah in multidisciplinarnih ume-
tniških aktivnostih v Genovi, Avilesu, Limericku 
in Dundee-ju se je niz kulturnih prireditev zaklju-
čil 9. novembra, v Vetrinjskem dvorcu v Mariboru. 
V sodelovanju z Združenjem ASCE, Univerzo v 
Mariboru in partnerjev projekta iz Španije, Italije, 
Velike Britanije, Francije in Irske, je Pogrebno pod-
jetje Maribor pripravilo slavnostno otvoritev razsta-
ve grafik s tematiko simbolov evropskih pokopališč. 
Predstavitev mariborskih pokopališč Pobrežje in 
Dobrava v mobilnem vodiču 
Skozi različne umetniške interpretacije, zgodbe ter 
opise simbolov bodo lahko odslej obiskovalci obeh 

pokopališč v Mariboru spoznavali zgodovino mesta 
ter slovenske kulturne dediščine na drugačen način. S 
pomočjo mobilne aplikacije ARTOUR, ki jo je kot 
prvo v Evropi predstavilo Pogrebno podjetje Maribor, 
bodo lahko spoznali ne le zanimive simbole in nji-
hov pomen, temveč hkrati še sodobne interpretacije v 
obliki grafik, glasbe in plesa. Pri proučevanju simbo-
lov na pokopališču Pobrežje so bile razvite tri temat-
ske poti: pot verskih simbolov, pot usode in pot pok-
licev. Na pokopališču Dobrava, katerega pomemben 
del je Park spominov, posvečen žrtvam brez delitev 
in brez vrednostnih sodb, so v okviru vodiča dodane 
ključne zanimivosti, ki bodo v prihodnje obiskovalce 
na poteh po parku osveščale o zgodovinskih in kul-
turnih razsežnostih tega krajinskega spomenika.
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 � Snaga d. o. o.

 � Marijan Zorko, član sveta MČ Tezno 
 v imenu lastnikov garaž

Odlična novica 
s stališča okolja in denarja

Tezenska »PACKA«

V Snagi si že desetletje prizadevamo zgradi-
ti lastno napravo za obdelavo odpadkov, poe-
nostavljeno sortirnico, ki bo mestu zagotovi-
la konkurenčno prednost v mnogih pogledih. 
Ker mešanih komunalnih odpadkov ne bomo 
enostavno predajali prevzemniku in za prev-
zem tudi plačevali, ampak bomo iz njih izlo-
čili materiale, ki imajo na trgu sekundarnih 
surovin vrednost, bomo ustvarjali dodatni 
prihodek. Z njim bomo našim uporabnikom 
omogočili, da bodo cene ravnanja z odpad-
ki ostale vsaj na današnji ravni. Če se raz-
mere na trgu sekundarnih surovin ne bodo 
bistveno spreminjale, bomo lahko srednjeroč-
no zagotavljali tudi nižje cene od trenutnih. 
Sortirnica je torej odgovor, kako iz odpadkov 
ustvarjati denar oz. prihodek. In od tega pri-
hodka imate koristi predvsem naši uporabni-
ki, saj se kažejo v ohranjanju oz. nižanju cen 
na položnicah za ravnanje z odpadki.

Če danes za to, da mešane komunalne odpad-
ke predamo na javnem razpisu izbranemu 
prevzemniku, plačujemo 4 milijone evrov na 
leto, cene prevzema pa bodo samo še rasle, 

kar pomeni, da bodo rasle cene tudi za naše 
uporabnike, bomo odpadke s sortirnico obdr-
žati doma, iz njih izločiti uporabne materia-
le in jih prodali na trgu sekundarnih surovin. 
Kaj to pomeni za uporabnika? Da bomo vsi, 
občanke in občani, imeli vpliv na cene ravna-
nja z odpadki, cena obdelave 1 tone odpad-
kov pa bo iz današnjih 124 € padla na 95 
€. In to se bo srednjeročno poznalo tudi na 
položnicah. 
Sortirnica je zato odlična novica tako s sta-
lišča denarja kot okolja. Če gre danes kar 
44 % odpadkov, ki jih v Snagi zberemo, na 
odlagališča, torej jih zakopljemo v zemljo, 
bo ta delež s sortirnico padel na zgolj 14 %. 
Sortirnica je tako edini odgovor tudi na izzi-
ve, ki jih z direktivami na področju ravnanja 
z odpadki postavlja Evropska unija. Ta nam 
narekuje, da bomo morale države članice do 
leta 2030 reciklirati kar 85 % papirja, stekla 
in plastike ter 75 % embalaže in lesa. Torej te 
odpadke predelati na tak način, da bodo slu-
žili kot nove surovine. S pomočjo mariborske 
sortirnice bomo kar 77 % vseh zbranih odpad-
kov reciklirali in iz njih ustvarjali nove materiale. 

To bomo počeli brez omembe vrednih vpli-
vov na okolje, saj smo februarja letos prido-
bili okoljevarstveno soglasje, ki potrjuje, da je 
sortirnica tehnološko dovršen in okolju prija-
zen objekt. Maja pričakujemo izdajo pravno-
močnega gradbenega dovoljenja, ki nam bo 
omogočalo pričetek gradnje, ki je načrtovan 
za konec poletja. Sortirnica bo lahko pričela 
obratovati na prelomu v leto 2018.

Sortirnica je pomemben steber uvajanja kro-
žnega gospodarstva v življenje naše regije. 
Nekdanji evropski komisar za okolje dr. Janez 
Potočnik je prepričan, da je krožno gospo-
darstvo, ki praktično ne pomeni drugega kot 
to, da vsakemu odpadku s predelavo (=reci-
klaža) damo možnost, da iz njega nastane 
nova surovina, nov vir, s tem pa zmanjšuje-
mo količine odloženih odpadkov. Podobno 
na zaokrožen sistem ustvarjanja novih suro-
vin iz zbranih odpadkov gleda tudi svetova-
lec norveške vlade Geir Sorensen, ki je dejal, 
da bomo zmagovalci, če bomo šli po tej začr-
tani poti.

Ob močnem deževju je poplavljeno vozi-
šče med garažami med Romihovo in Ulico 
Šercerjeve brigade. Na omenjeni lokaciji je 
vozišče med garažami v tako zelo slabem sta-
nju, da po obilnem deževju ali takrat, ko se 
tali sneg, pride do poplave in je onemogočen 
dostop do garaž. Kot pešec  se moraš opre-
miti z visokimi škornji, sicer se v stoječo vodo 
potopiš do gležnjev. 

Vse prošnje različnim naslovnikom - od ste-
čajne upraviteljice, občine, mestne četrti, so 
naletele na gluha ušesa. Lastniki garaž, ki 
dovozno pot letno po svojih močeh sanira-
mo z navozom lomljenega asfalta in gramo-
za, smo nemočni. Nimamo podatkov o vseh 
lastnikih garaž, da bi se dogovorili o kvalite-
tni in trajni sanaciji dovoza. 
Dovozno pot bi bilo potrebno utrditi in 

navoziti gramoz, ki bi ga stisnili ob podlago. 
Morda tudi asfaltirati? Tako bi imeli človeka 
dostojno vozišče in zadovoljstvo, da se je iz 
naslova plačevanja stavbnega zemljišča vsaj 
nekaj koristnega naredilo.

mč predstavlja
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mč predstavlja
 � Laura Dobrin, prof.

 TŠC Maribor Smo šola z več kot 70-letno tradicijo
Na Tehniškem šolskem centru so mnogi 
dosegli številne zavidljive rezultate na učnem 
področju, športnih aktivnostih, raziskoval-
nem področju in na področju kulture. 
Na naši šoli se je v tem šolskem letu zvrstilo 
veliko dogodkov, ki so popestrili vsakdanjik 
naših dijakov in profesorjev. 
Že v mesecu decembru smo razpisali med
-razredno tekmovanje za najlepšo EKO 
SMREKO 2016. Zlata lepotica iz kartonske-
ga jedra, zlato posprejanih prepletenih časo-
pisnih rolic in zamaškov namesto lučk je bila 
nagrajeno delo dijakov 2. c/1.

Kljub pomanjkanju snega pa so naši dijaki 
2.d/1 ustvarili prav posebno vozilo in sneg 
spremenili v svojevrstno umetnino z imenom 
“Snowette”.

V mesecu januarju smo tudi dokončali uredi-
tev novega razstavnega prostora na TŠC, kjer 
lahko občudujemo stare obnovljene motor-
je, ki so delo naših dijakov in njihovih men-
torjev. 

Konec meseca januarja je v dvorani Tabor 
potekal karierni sejem – sejem poklicev in 
izobraževanja za osnovnošolce in dijake v 
Mariboru, ki ga MO Maribor organizira sku-
paj z Območno-obrtno podjetniško zbornico 
Maribor in Štajersko gospodarsko zbornico 
ter v partnerstvu s predstavnikoma ravnate-
ljev osnovnih in srednjih šol v Mariboru Na 
enem mestu je bil ponujen pregled izobraže-
valnih programov, ki jih v Mariboru, Rušah 
in Slovenski Bistrici ponujajo srednje šole 
in Univerza v Mariboru. Šolam in univerzi 
se pridružujejo še podjetja, ki v mladih vidi-
jo potencial.
V mesecu aprilu se je zaključil letošnji pro-
gram Mladi za napredek Maribora. Na zak-
ljučni prireditvi so bili razglašeni rezultati in 
podeljene nagrade najboljšim. Naši dijaki so 
se odlično odrezali, saj je 5 od 6 RN predla-
ganih za državno tekmovanje, ki bo 15. maja 

2017 v Murski Soboti.
V mesecu aprilu je na TŠC Maribor pote-
kal dan varne vožnje. Na šolsko dvorišče so 
postavili atraktivne, predelane in električne 
avtomobile. Na ogled so postavili BMW-je, 
Toyote, Renaulte, pa tudi kart in formulo. 
Dijaki so pokazali tudi svoje predelane moto-
cikle in avtomobile.

Namen akcije je bil, da dijaki spoznajo, kako 
pomembna je varna vožnja in kako reševa-
ti življenja v primeru nesreč, ki so danes vse 
bolj pogoste. 
Čaka nas še veliko projektov in izzivov, ki se 
jih veselimo tako zaposleni kot dijaki našega 
šolskega centra.

Župnijska Karitas ima poslanstvo pomaga-
ti človeku, ki se je zaradi različnih okoliščin 
znašel v socialni stiski in potrebuje pomoč 
širše skupnosti. S tem namenom smo leta 
2001 na župnijskem pastoralnem svetu skle-
nili, da je v naši župniji potreba po tovrstni 
ustanovi. Ustanova Karitas pa ni samo tisto 
mesto, kjer človek dobi materialne potreb-
ščine, ampak je tudi prostor srečevanja in 
druženja, prostor, kjer človek daruje za člo-
veka in se tako oblikuje v svoji človečnos-
ti. Nekateri darujejo čas, drugi denar, zopet 
drugi svoje talente. Pomagati bližnjemu je 
naše poslanstvo in vsi vemo, da ko poma-
gaš in obdariš drugega, si obdaril tudi sebe. 
Naša župnijska Karitas pa skrbi za župljane 
na različne načine:
•	 Ker nimamo stalnih virov prihodka, denar 

zbiramo z izdelovanjem butar konec post-

nega časa, z izdelavo adventnih vencev 
pred začetkom adventa in s srečelovom. 
Nekaj sredstev dobimo tudi od stalnih do-
natorjev ter z nabirko na nedeljo Karitas.

•	 Delimo hrano iz evropskih rezerv.Dobi-
mo jo od Nadškofijske Karitas, nekaj pa je 
kupimo tudi sami, da popestrimo pakete, 
ki se delijo. 

•	 Trudimo se, da bi nekajkrat v letu obiskali 
starejše in bolnike.

•	 Enkrat letno organiziramo srečanje stare-
jših in bolnikov.

•	 Ker smo s finančnimi sredstvi omejeni, 
v manjši meri pomagamo pri plačilu 
položnic v najnujnejših primerih.

Sodelavci Karitas zelo radi sodelujemo v 
domači župniji, ko gre za večje prazni-
ke, dogodke ali projekte. Ob vsem delu in 
skrbeh pa radi poskrbimo tudi zase – tako 
se večkrat podamo na skupno romanje ali na 
srečanje z drugimi župnijskimi Karitas. Vsi, 
ki sodelujemo pri Župnijski Karitas Tezno, si 
želimo dati največ, kar lahko, vsak po svojih 
zmožnostih in sposobnostih, ter tako ljudem 
v stiski vsaj malo izboljšali življenje.

 � Danijel Lasbaher,
 Župnija Maribor-Tezno Župnijska Karitas Tezno
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Slika je simbolična.  
V resnici so še boljši.
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Več informacij: 
ZAVOD PPC TEZNO, Cesta k Tamu 27, 2000 Maribor 

T: 02 46 01 300, E: info@conatezno.si 
www.conatezno.si 


